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PROTOKÓŁ  nr XXXX/2005 

                  
                    XXXX  sesji Rady Miejskiej Gminy  w Skokach 
                    odbytej w dniu  
                  6 grudnia 2005r. od godz.1500 do godz. 1610 
                    w sali  Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 
                    w Skokach. 
 
 
 
 
 
 
        
 
 
                              
  

Radni Rady  Miejskiej Gminy Skoki 
zgodnie z załączoną listą obecności. 

 
 
 
 

 



 

 

 
Porządek  obrad 

  XXXX sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach  
 

 1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 2.    Wybór sekretarza obrad. 
 3.    Przyjęcie „Protokółu z ostatniej sesji Rady”. 
 4.    Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne jego zmiany.  
 5.    Informacja Burmistrza z realizacji uchwa ł Rady i  bieżącej  działalności. 
 6.    Informacja  przewodniczących komisji z pracy komisji oraz delegata  
        Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski. 
 7.    Podjęcie uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
        budżetowej 2005r. 
 8.    Podjęcie uchwały  w sprawie  ustalenia wydatku  nie wygasającego 
        w roku  budżetowym  2005. 
 9.    Podjęcie uchwały  w sprawie  ustalenia stawek  i  zwolnień w podatku   
        od nieruchomości. 
10.   Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta  
        dla celów podatku  rolnego. 
11.   Podjęcie  uchwały  w sprawie obniżenia stawki podatku  leśnego. 
12.   Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia  stawek w podatku  
        od środków transportowych. 
13.   Podjęcie uchwały podatku  od posiadania psów. 
14.   Podjęcie  uchwały  w sprawie wysokości opłaty targowej. 
15.   Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia opłaty  administracyjnej. 
16.   Interpelacje radnych. 
17.   Komunikaty, wolne wnioski. 
18.   Zakończenie. 

 
  

ad. 1  
 
                           Otwarcia obrad  XXXX sesji Rady Miejskiej   
Gminy  w Skokach  dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej  
Gminy  w Skokach  Pani Grażyna Szymkowiak. 
Stwierdziła, że na ogólny stan 15 radnych  Rady obecnych  
na sesji Rady w chwili otwarcia obrad było  12 - wobec czego   
Rada Miejska Gminy Skoki była prawomocna do prowadzenia  
obrad, podejmowania uchwał oraz opinii i wniosków zgodnie  
z ustawą o samorządzie gminnym (Dz.U.Nr 142 poz. 1591 tj. z 2001r.ze zm.)    
i  Statutem Gminy Skoki  (Dziennik Urzędowy  Województwa Wielkopolskiego   
Nr  109  poz. 2005 z dnia 27.06.2003r.).  
Radny  Biały  Paweł i  radny Modlibowski Jarosław   -  byli nieobecni 
a radny Grzegorz Matuszak 
                  - spóźnił się i  uczestniczył w obradach  od pkt. 3 porządku obrad 
i od tego punktu stan radnych  obecnych  zwiększył się do  13 radnych. 

 



 

 

 
 
 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej Gminy  
Pani Grażyna Szymkowiak 
po stwierdzeniu  quorum i otwarciu powitała osobno: 

-   radnych Rady Miejskiej Gminy Skoki,  
-   Burmistrza Miasta Gminy Pana Tadeusza Kłosa,  
-   skarbnika Gminy Aleksandrę Kamińską,  
-   sekretarza Gminy  Blankę Gaździak, 
-   radcę prawnego  Mirosławę Nowakowską, 
-   Komendanta Komisariatu Policji  w Skokach  
    Pana Jacka Matysiaka 
-   kierowników  jednostek  organizacyjnych Gminy,  
-   pracowników Urzędu, przedstawicieli prasy lokalnej  

              oraz  wszystkich przybyłych gości.   
 
ad. 2 
 
Zgodnie z  Rozdz.V pkt.3 § 32 ust. 3  Statutu Gminy Skoki  
na sekretarza obrad  XXXX  sesji  Rady Miejskiej Gminy  
w Skokach  powołano (dot.ustalenia, że każdy z radnych będzie  
kolejno pełnił funkcję sekretarza)  radną Jolantę Sawińską  
( 11  głosów za ,1  głos  wstrzymujący się ) 
 
Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak 
poinformowała, że wybrany sekretarz obrad  będzie nadzorował  
prowadzenie protokółu sesji i ustalał  wyniki  jawnego głosowania. 
  
 
ad. 3 
 
Sekretarze obrad 
- XXXIXI sesji Rady radny Grzegorz Owczarzak 
poinformował radnych, że protokół  z  dnia 17 listopada 2005r. 
został przeczytany, sprawdzony i jest zgodny z tokiem  
postępowania sesji Rady. Oddaje istotę posiedzenia, wyników  
głosowań oraz  przebiegu dyskusji.  
Żadnych innych uwag i wniosków do protokółu nie zgłoszono. 
 

 



 

 

 
 
 
 
ad. 4 
 
Przewodnicząca  Rady Miejskiej Gminy  
Pani  Grażyna Szymkowiak  przedstawiła porządek obrad 
sesji  Rady, a następnie zapytała  o uwagi i wnioski do ustalonego  
porządku obrad dzisiejszej sesji Rady. 
  
1. Burmistrz Miasta i Gminy Tadeusz Kłos 
     wnioskował , aby dodatkowo wprowadzić 

• w pkt.  7 porządku  obrad  projekt  uchwa ły  w sprawie wprowadzenia                    
zmian w budżecie 2005r.  

• w pkt. 10 porządku obrad projekt  uchwa ły  w sprawie obniżenia                           
stawki w podatku leśnym.   

Uzasadniając prośbę wskazywał, iż  dzięki  inwencji  i  staraniem  dyrektora  
Wiesława Berendta Szkoła Podstawowa w Skokach otrzymała dodatkowo  
10 tys. zł ze środków rezerwy  części oświatowej subwencji ogólnej dla jst,  
kwota ta przeznaczona jest na dofinansowanie wyposażenia  nowych   
pomieszczeń do  nauki w sprzęt szkolny i  pomoce naukowe. 
Natomiast drugi projekt  uchwa ły wprowadzam pomimo tego , że wszystkie 
komisje wypowiedziały  się za utrzymaniem stawek ustawowych  w podatku   
leśnym, jednak abyśmy  mieli  pełne stanowisko Rady w tej  kwestii proponuje 
powyższy projekt  uchwały  rozpatrzyć na Radzie. 
 
Przewodnicząca Rady  Grażyna Szymkowiak 
poddała zgłoszone przez Burmistrza wnioski pod g łosowanie każdy  osobno, 
które w głosowaniu  jawnym  Rada Miejska i  Gminy przyjęła  
 /13 głosami  za - jednogłośnie/ 
 
Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak 
poinformowała, że poprawiony tj. uzupełniony o dodatkowe dwa  
punkty porządek obrad  stanowi podstawę  do prowadzenia obrad   
XXXX sesji Rady  Miejskiej  Gminy Skoki.  
  
ad. 5 
 
Do Informacji  z bieżącej  pracy Burmistrza w okresie między sesjami  
Rady i  Sprawozdania z realizacji uchwał  Rady Miejskiej Gminy   
podjętych na  XXXIX sesji Rady 

              - nie zgłoszono uwag i  pytań. 

 



 

 

„Informacje”  stanowią kolejno załącznik  nr  1 i  2 do protokó łu sesji Rady. 
 
 
 
 
ad. 6 
 
Przewodniczący stałych komisji Rady składali kolejno informacje  
z międzysesyjnej pracy  Komisji Rady: 
 
1.  Pan Grzegorz Owczarzak -   przewodniczący  Komisji  
     z  pracy Komisji Finansów, Rozwoju Gminy  i Komunikacji.  
 
2. Pani  Jolanta Sawińska - przewodnicząca Komisji  
    z  pracy Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Rekreacji. 
 
3.  Pan Grzegorz Matuszak -   przewodniczący  Komisji  
     z  pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej,  
     Ochrony  Środowiska i  Porządku Publicznego. 
 
4. Pan Leszek  Gronowicz - delegat  Stowarzyszenia Gmin 
    i Powiatów  Wielkopolski  
    poinformował o działalności Stowarzyszenia i pracy Komisji Oświaty 
    i Sportu , której  jest  członkiem. Komisja omawiała ogłoszony 
    Konkurs na najlepszą bibliotekę w Wielkopolsce. 
    
Informacje stanowią kolejno załączniki  od 3- 6 do protokółu  sesji  Rady. 
 
ad. 7 
 
Skarbnik  Gminy Aleksandra Kamińska 
omawiając projekt  uchwały wskazała, że Burmistrz Miasta i Gminy  proponuje 
wprowadzenie  następujących zmian w uchwale budżetowej na rok 2005. 
Po stronie DOCHODÓW: 
w dz. 801 - Oświata i  wychowanie 

na podstawie pisma Ministerstwa Finansów wprowadzono do budżetu zwiększenie 
części  oświatowej subwencji ogólnej  dla Miasta i Gminy Skoki na 2005r. o  kwotę  
10 tys. zł ze środków rezerwy części  oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek  
samorządu  terytorialnego,  kwota ta przeznaczona jest na dofinansowanie  
wyposażenia nowo wybudowanych obiektów szkół i placówek oświatowych  
oraz nowych  pomieszczeń do nauki  w sprzęt szkolny  i pomoce naukowe. 
  

Po stronie WYDATKÓW: 
dział 801 - Oświata i  Wychowanie 

   - zwiększono planowane wydatki o kwotę 10.000 zł na zakup  wyposażenia 

 



 

 

      do  Szkoły Podstawowej w Skokach. 
 
Stosowne zmiany wprowadzono w załącznikach dotyczących przychodów  
i  rozchodów budżetu  oraz  prognozy  d ługu, przy czym  zaplanowane  wcześniej   
na rok bieżący i rozchody nie uległy  zmianie. 

  
   
Przewodnicząca Rady  Grażyna Szymkowiak 
poprosiła o  opinie  stałe Komisje Rady  do  projektu  uchwały. 
 
Rada Miejska Gminy 
p o d j ę ł a (13 głosami za -  jednogłośnie / 
Uchwałę nr XXXX/254/2005 
w sprawie  wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej  
na rok  2005  
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr 7 do protokółu sesji Rady. 
 
ad. 8 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska 
omawiając projekt uchwały wskazała, że  drugi  etap realizacji  przedsięwzięcia 
pn. „Budowa  kanalizacji sanitarnej ulic G łowackiego i  Kościuszki w Skokach” 
miał być realizowany i  finansowany  w 2006r. 
Na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Skoki, w listopadzie br. Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w Poznaniu umorzy ł  
Gminie ostatnią ratę pożyczki zaciągniętej na „Budowę kanalizacji sanitarnej 
grawitacyjnej we wsi  Pawłowo  Skockie  - Stawiany - Rejowiec - Naftobazy  
i Lechlin - Roszkówko - Skoki  w kwocie 219.000 zł. Ponadto  Gmina ma  
otrzymać w bieżącym  roku od Miasta Wągrowiec kwotę 58.871 zł tytułem   
udziału  w umorzonej w 2004 r.części pożyczki z Narodowego  Funduszu   
Ochrony  Środowiska i  Gospodarki  Wodnej, zaciągniętej  na  budowę  
Międzygminnego Składowiska Odpadów Komunalnych  w Kopaszynie.  
Obie ww. kwoty winny być wykorzystywane na  przedsięwzięcie proekologiczne,  
zatem  zasadnym jest  przeznaczenie ich  na budowę kanalizacji  Głowackiego  
i Kościuszki.  Budowa ta faktycznie realizowana będzie  w roku  2006, co  w 
konsekwencji spowoduje, że płatności dokonywane będą również w przyszłym   
roku,  zatem proponuje Burmistrz podjęcie  wymienionej  uchwały. 
  
Przewodnicząca Rady  Grażyna Szymkowiak 
poprosiła o przedstawienie opinii komisji do projektu  uchwa ły 
 
Rada Miejska Gminy 
p o d j ę ł a  
(13  głosami za -  jednogłośnie ) 
Uchwałę nr XXXX/255/2005 
w sprawie ustalenia  wydatku  nie wygasającego w roku  

 



 

 

budżetowym 2005.       
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr  8  protokółu  sesji  Rady 
 
 
ad. 9 
 
Burmistrz Miasta i Gminy  Tadeusz Kłos  
-poinformował  radnych Rady oraz wszystkich obecnych, że przygotowując  
projekt  uchwał w sprawie podatków i opłat postanowiliśmy  zasadniczo nie  
podnosić dotychczas obowiązujących  stawek  podatków.  
Proponujemy zasadniczo utrzymać je na tym  samym  poziomie co   
w ubiegłym  roku , są tylko  zmiany w podatku od środków transportowych  
wynikające z podniesienia minimalnych  stawek przez ustawodawcę - co   
powoduje dostosowanie naszych  stawek . Ponadto zosta ły  ustalone kwoty  
zaokrąglone do  pełnych  kwot  złotych. Natomiast w podatku od nieruchomości 
przyjęliśmy  dotychczas obowiązującą zasadę i dotychczas  stosowane  
maksymalne stawki ustawowe proponujemy dostosować je również w tym roku   
do  maksymalnych  ustawowych  stawek.  
Omawiając projekt  uchwały Skarbnik  Gminy Aleksandra Kamińska 
omówiła poszczególne propozycje  stawek ustawowych i zaproponowane  
stawki  podatku od nieruchomości na 2006r. 
 
Następnie wysłuchano opinii poszczególnych komisji  
do  projektu uchwały. 
 
Rada Miejska Gminy 
p o d j ę ł a  
( 13 głosami za -  jednogłośnie) 
Uchwałę nr XXXX/256/2005 
w sprawie  ustalenia stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości. 
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr 9 do protokółu sesji Rady. 
 
ad. 10 
 
Skarbnik Gminy  Aleksandra Kamińska 
omawiając projekt uchwały wskazała, że średnia cena skupu żyta za okres  
pierwszych  trzech  kwartałów  2005 r. określoną w komunikacie  Prezesa  
Głównego  Urzędu  Statystycznego  z dnia 17 października 2005 r. o średniej  
cenie skupu żyta za okres pierwszych  trzech  kwarta łów 2005r / Mon.Pol. 
nr 62 poz.867/  proponujemy obniżyć z kwoty  27,88 zł za 1q  
do kwoty  26,00 zł za 1q. 
 
Następnie  wysłuchano opinii poszczególnych Komisji  
do projektu uchwały. 
 

 



 

 

Pani  Aleksandra  Kamińska - Skarbnik  Gminy 
odczytała treść opinii Wielkopolskiej Izby  Rolniczej w Poznaniu 
do projektu  uchwały Rady. 
Treść opinii stanowi załącznik  nr 10 do protokółu sesji Rady. 
 
Przewodnicząca Rady Grażyna Szymkowiak 
poinformowała, że na dzisiejszą sesję Rady  byli  zaproszeni 
delegacji  Izby  Rolniczej,  jednak nikt z nich  nie przyby ł. 
 
Rada Miejska Gminy 
p o d j ę ł a  
Uchwałę nr XXXX/257/05 
w sprawie  obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 
podatku  rolnego. 
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr  12 do protokółu sesji Rady. 
 
ad. 11 
 
Skarbnik Gminy  Aleksandra Kamińska 
omawiając projekt uchwały wskazała, że średnią cenę sprzedaży drewna,  
obliczoną według średniej ceny  drewna uzyskanej przez nadleśnictwa  
za pierwsze  trzy kwartały 2005r. określoną w komunikacie Prezesa  
Głównego Urzędu Statystycznego  określono kwotą  131,35  zł za 1 m3. 
 
Następnie  wysłuchano opinii poszczególnych Komisji  
do projektu uchwały. 
 
Rada Miejska Gminy 
p o s t a n o w i ł a 
(13  głosami za- jednogłośnie) 
nie obniżać, a utrzymać średnią cenę sprzedaży drewna  
dla celów podatku leśnego w kwocie 131,35 zł za 1 m3 
  
Radca Prawny  Urzędu Mirosława Nowakowska 
wskazała, że w związku z utrzymaniem określonej w komunikacie Prezesa  
Głównego Urzędu Statystycznego przez Radę  ceny sprzedaży  drewna  
nie ma potrzeby podejmowania w tym temacie uchwa ły, gdyż będzie  
obowiązywała  dla tego podatku cena  określona ustawą. 
 
 
ad. 12 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska 
omawiając projekt uchwały omówiła stawki podatku od środków  

 



 

 

transportowych zaproponowane w projekcie uchwa ły dla miasta  
i gminy Skoki oraz poinformowała o stawkach maksymalnych  
i minimalnych, jakie określiła ustawa. 
  
 
 
 
Rada Miejska Gminy 
po wysłuchaniu pozytywnych opinii komisji 
p o d j ę ł a  
( 13 głosami za - jednogłośnie / 
Uchwałę nr XXXX/258/2005 
w sprawie  ustalenia stawek w podatku od środków  
transportowych 
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr  12 do  protokó łu sesji Rady. 
 
ad. 13 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska 
omawiając projekt uchwały wskazała, że w projekcie uchwały jest propozycja  
ustalenia opłaty  administracyjnej w  wysokości : 
 

16 zł  - od wypisu ze studium lub  planu  miejscowego Gminy  Skoki  
15 zł - od wyrysu ze studium lub planu  miejscowego Gminy Skoki  

 
Rada Miejska Gminy 
po wysłuchaniu pozytywnych opinii komisji 
p o d j ę ł a  
( 13 głosami za - jednogłośnie / 
Uchwałę nr XXXX/259/2005 
w sprawie  ustalenia opłaty administracyjnej 
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr 13 do  protokółu sesji Rady. 
 
ad. 14 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska 
omawiając projekt uchwały  wskazała, że w projekcie uchwały jest 
propozycja 10  zł stawki podatku od posiadania psów przez osoby   
fizyczne zamieszkałe na terenie miasta i gminy Skoki. 
Inkasentom z  tytułu inkasa podatku proponuje się wynagrodzenie  
w wysokości  30 % od pobranej  kwoty. 
 
Rada Miejska Gminy 
po wysłuchaniu pozytywnych opinii komisji 

 



 

 

p o d j ę ł a  
( 13 głosami za - jednogłośnie / 
Uchwałę nr XXXX/260/2005 
w sprawie  ustalenia podatku od posiadania psów 
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr 14 do  protokółu sesji Rady. 
 
ad. 15 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Kamińska 
omawiając projekt uchwały  wskazała, że w projekcie uchwały proponujemy 
następujące stawki dziennej opłaty targowej pobieranej od osób fizycznych,  
osób prawnych i jednostek organizacyjnych nie posiadających  osobowości  
prawnej, dokonujących sprzedaży na targowiskach na terenie miasta i gminy   
Skoki : 
 
  3,00 zł  -  przy  sprzedaży z ręki,kosza,skrzynki,wiadra,roweru i wózka  
                  ręcznego małych ilości warzyw i owoców  itp.; 
16,00 zł -   przy  sprzedaży ze straganu stanowiącego własność sprzedającego,  
                  przy sprzedaży samochodu osobowego z przyczepą oraz przy sprzedaży 
                  z samochodu dostawczego, z ciągnika  z przyczepą  lub wozu 
                  konnego  / warzyw, owoców i produktów rolnych /    
25,00 zł -   przy sprzedaży ze straganu stanowiącego własność sprzedającego, 
                  przy sprzedaży z samochodu osobowego z przyczepą oraz przy  
                  sprzedaży z samochodu dostawczego, z ciągnika z przyczepą lub wozu  
                  konnego   / innych artykułów spożywczych i przemysłowych / 
Ponadto proponuje się  pobór opłaty targowej  przez inkasenta i proponujemy 
wynagrodzenie miesięczne dla inkasenta w wysokości  130 zł +  10 % od 
zainkasowanej kwoty.                  
 
 
Rada Miejska Gminy 
po  wysłuchaniu  opinii komisji  do projektu  uchwały 
p o d j ę ł a  
/13 głosami za - jednogłośnie / 
Uchwałę nr XXXX/261/2005 
w sprawie  wysokości opłaty  targowej 
Podjęta Uchwała  stanowi załącznik nr 15 do  protokółu sesji Rady. 
 
 
ad. 16 
 
Interpelacje radnych: 
 

 



 

 

 Radny  Owczarzak Grzegorz 
- zabierając głos pragnął zaznaczyć, że dzisiejsza sesja Rady,  co  prawda  
można powiedzieć jubileuszowa - bo  40 -ta, gdzie  poraz  pierwszy w tej   
kadencji  wszystkie decyzje, uchwały  Rady zostały  podjęte przez radnych  
Rady  jednomyślnie bez  żadnych emocji i podziałów w Radzie. 
  
  
  
 
 ad. 17 
 
Komunikaty  i  wolne wnioski: 
 
1.  Pan  Jacek Matysiak - Komendant Komisariatu  Policji w Skokach 
 - zabierając głos przedstawił się i poinformował, że od 1 października br. został 
w Skokach uruchomiony  Komisariat Policji obs ługujący Gminę Skoki oraz Gminę 
Mieścisko. Komisariat czynny będzie całodobowo docelowo  zatrudnionych  
zostanie 16 funkcjonariuszy - na dzień dzisiejszy  pracuje już 13- tu członków  
załogi. Kierownikiem Rewirów Dzielnicowych jest podkomisarz Mieros ław Duszyński,  
który kieruje dwoma Zespołami Dzielnicowych. W skład Zespołu Dzielnicowych   
w Skokach  wchodzą starsi posterunkowi Piotr Rojtek i Rados ław Kujawa  
oraz aspirant Paweł Dudziński. 
Nowo uruchomiony  Komisariat to  wynik wspó łdziałania Komendy  Wojewódzkiej  
i Gminy Skoki, która na remont  i modernizację obiektu  przeznaczyła 12 tys.zł 
wsparte pracą osób zatrudnionych w ramach  prac interwencyjnych.  
Komisariat został wyposażony  w potrzebny  sprzęt  tj.  komputer, telefony,  
radiostacje itp. Komendat oferowa ł współpracę  pracowników Komisariatu   
z  samorządem Gminy, a szczególnie z samorządami  wiejskimi wskazał, że  
podczas różnego  rodzaju  zebrań wiejskich  zostaną  mieszkańcom przedstawieni  
dzielnicowi. 
Za wsparcie finansowe, pomoc materialną i organizacyjną , a szczególnie   
za  bezustanne zabiegi władz samorządowych  o umiejscowienie w Skokach  
Komisariatu Policji  w imieniu  własnym oraz  całej  służby porządku i  bezpieczeństwa 
- serdecznie dziękował. 
Radny  Gronowicz Leszek  
- uważa za bardzo dobry pomysł spotkań dzielnicowych  z mieszkańcami. 
 
 
2. Burmistrz  Miasta i Gminy  Tadeusz Kłos 
- zabierając głos mówił, iż w takim składzie osobowym już przed świętami  
się nie spotkamy dlatego korzystając z okazji złożył życzenia 
Życząc radnym Rady oraz Wszystkim Mieszkańcom Miasta i Gminy Skoki oraz 
obecnym tu gościom, aby osiągnęli założone cele - by dzień Bożego Narodzenia przyniósł 
spokój  wewnętrzny, poczucie bezpieczeństwa i  zrozumienie w rodzinach, a Nowy  Rok 
obfitował w zmiany, które pozwolą cieszyć się na co dzień Wszystkim  Mieszkańcom 
Miasta i Gminy. 
Wręczył radnym i obecnym gościom drobne upominki świąteczne, takie jak: 

 



 

 

kalendarz na 2006r.i bomkę choinkową z nadrukiem herbu Miasta i Gminy Skoki   
- cały ten upominek zapakowany w ekologicznej torbie z logo Miasta i Gminy  Skoki. 
 
 
 
 
 
 
 
 
3.  Przewodnicząca Rady  Grażyna Szymkowiak 
z okazji  nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia złożyła  Panu Burmistrzowi Miasta i 
Gminy, radnym  Rady Miejskiej Gminy, pracownikom Urzędu,  
kierownikom jednostek gminy, sołtysom oraz wszystkim mieszkańcom miasta  
i gminy Skoki życzenia zdrowia, szczęścia i pomyślności. 
Niech ten nadchodzący nowy pełen tajemniczości i niespodzianek Rok,  
będzie dla nas wszystkich rogiem obfitości. 
Następnie  odczytała treść pisma, jakie zostało złożone na jej ręce 
z Młodzieżowego  Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie, cyt.: 
 
„Pragniemy  bardzo  gorąco podziękować za udział w XIII Finale Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomocy. Dziękujemy za ofiarne serce i pomoc potrzebującym. Po raz 
kolejny pokazaliśmy wszyscy  razem jak bardzo potrafimy kochać drugiego  człowieka. 
Grajmy, więc do końca świata i jeden dzień dłużej”  
SIĘ- MA Członkowie Sztabu „Gorące Serca” Elżbieta Skrzypczak.   
Antoniewo, dnia 6  grudnia 2005r.” 
Korespondencja ta stanowi załącznik do protokółu sesji Rady. 
 
ad. 18 
 
Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku   
obrad  sesji i  dyskusji Przewodnicząca  Rady Miejskiej  
Gminy Grażyna Szymkowiak  obrady XXXX sesji Rady  
Miejskiej Gminy  w Skokach  zamknęła  o godz.1610 .                                        
                                  
 
 

Przewodnicząca  Rady 
                                                      Miejskiej Gminy w Skokach 
                                                      (Grażyna Szymkowiak) 
 
 
 
Sekretarz obrad 
(Jolanta Sawińska) 

 



 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


